



THE UNIVERSITY OF HONG KONG
CONVOCATION
香港大學畢業生議會

3 February 2017

Statement from HKU Convocation Standing Committee

The Standing Committee of HKU Convocation expresses its concern over the resignation of Professor Peter Mathieson from the post of President & Vice-Chancellor of the University before the expiry of his term.

The Standing Committee has full confidence that Convocation members will continue to render their best support to the University during the transition period.

It will be for the best interests of the University to ensure that the recruitment for the next President would be conducted in a smooth manner so as to find the best possible candidates. We have strong faith in the solid foundations of the University laid over the past 100 and more years, and it is our hope that the next President would have the passion and commitment to continue the efforts of predecessors in upholding HKU's core values and bringing it forward to scale new heights.

The Standing Committee appreciates Professor Mathieson's leadership of The University of Hong Kong and his support of the HKU Convocation during the past three years. We wish him continuing success in his new endeavours.

HKU Convocation Standing Committee

Convocation of The University of Hong Kong (香港大學畢業生議會) is a statutory body comprising graduates and teaching staff of the University. Website: <http://www.convocation.hku.hk>

香港大學畢業生議會常務委員會聲明

香港大畢業生議會常務委員會就馬斐森教授在任期屆滿前辭去香港大學校長一職表示關注。本會有信心畢業生議會各成員將會在過渡期間繼續全力支持大學。

本會認為，確保新校長遴選工作順利進行，物色到最佳繼任人選，是香港大學最佳福祉。我們對香港大學過去 100 多年來的堅實基礎充滿信心，並期望下任校長具有熱誠及承擔，繼承前人的努力，堅守香港大學的核心價值，帶領她達至新的高峰。

本會欣賞馬斐森教授過去三年對香港大學的領導及對畢業生議會的支持。祝願他在新的崗位繼續成功。

香港大學畢業生議會常務委員會

香港大學畢業生議會 (Convocation of The University of Hong Kong) 為香港大學法定組織，成員包括大學畢業生及教員。